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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 23. sjednice Gradskog vijeća Grad Pule, 

održana 7.03.2016. godine (srijeda) 
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

 
Sjednicu je u 12,02 sata otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradskog vijeća (IDS-
HNS-ZELENA STRANKA), koji je sjednici i predsjedavao.  
Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika.   
Obavještava da je vijećnik Danijel Ferić opravdao izostanak sa današnje sjednice. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata 
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI  
3. JASMINA SIMOVIĆ MEDICA IDS-HNS-ZELENI Umj.A.Damijanić-mir.mand 
4. MARKO MARTINČIĆ  IDS-HNS-ZELENI  
5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI  
6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI  
7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI  
8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI  
9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  
10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI  
11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI  
12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  
13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI  
14. LUKA BLAGOVIĆ  IDS-HNS-ZELENI  
15. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-

SDA HRVATSKE 
Umj P.Grbin-ostavka,odsut 

16. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE 

Umj.R.Cvek-mir.mandata 

17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE 

Odsutna 

18.  IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE 

 

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE 

Odsutna  

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE 

 

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE 

Umj.M.Galo-mir. mandata 

22. BRUNO NEFAT LADONJA Odsutan 
23. MAURICIO LICUL  LADONJA  
24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS  
25.  JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS  

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, 
konstatira da je prisutno 21 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da GV može 
pravovaljano odlučivati. 
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OSTALI PRISUTNI:  
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule,  
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule,  
NIKOLINA RADULOVI Ć, pročelnica Službe za unutarnju reviziju,  
LEO POROPAT, Protokol Grada Pule, 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar, 
IVAN KLARI Ć, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu,  
ELVIRA KRIZMANI Ć MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti,  
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 
GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula,  
IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulaprometa d.o.o. Pula, 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula,  
RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA, Pula, 
DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod Pula, 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula, 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula,  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU pučkog otvorenog sveučilišta Pula, 
VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula,  
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula,  
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica INK - Gradskog kazališta Pula,  
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala, 
MARIZA KOVA ČEVIĆ, ravnateljica Dječji vrti ći Pula, 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia Rin RIN 
TIN Pula – Pola, 
ERIK LUKŠIĆ, ravnatelj JU Pula Sport 
KLAUDIO KARLOVI Ć, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula, 
GORDANA PLAVŠIĆ, financijski direktor Vodovod Pula.  
 
POZDRAVLJA: 
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića 
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Fabrizia Radina  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA,  
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- i ostale GOSTE  
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PRELAZI SE NA UTVR ĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

Poziv s materijalima za 23. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 
01. ožujka 2016. godine, osim prijedloga akata za točke 13. i 14. koje smo vam 
dostavili 03. ožujka 2016., a materijale za točku 15., dostavili smo vam nakon 
održane tematske sjednice u vezi izgradnje bazena, tj.- dana 05.03.2016. godine.  
 
Uz poziv su 01. ožujka 2016. na znanje dostavljeni:  

- Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za 
razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2015. godine, a sukladno članku 90. i 91. 
Zakona o proračunu (“Narodne novine” br. 87/08, 136/12 i 15/15) 

- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske 
zalihe Proračuna Grada Pule za mjesec prosinac 2015. i siječanj 2016. godine, 
sukladno odredbama članka 57. stavka 3. Zakona o proračunu  

- te Izmjena Izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna 
Grada Pule za 2015. godinu (veljača, ožujak i srpanj 2015. godine) 

 
Materijali i prijedlozi akata dostupni su na tabletu i na web stranici Grada Pule.  
 
Za sjednicu su dostavljena na tablet: 
- Izvješća o radu radnih tijela Gradskog vijeća u pripremi ove sjednice i to: 

Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije, Odbor 
za društvene djelatnosti i Odbor za izbor i imenovanja 

 
 
 U pogledu dnevnog reda nije bilo zahtjeva za izmjenu i dopunu, pa predsjednik 
stavlja na glasanje dnevni red 23. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 01. 
ožujka 2016. godine, sa 17. točaka dnevnog reda, te nakon glasanja utvrđuje da je sa 
20 glasova «ZA», 1 glasom «Protiv» Vijeće za 23. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule usvojilo slijedeći 
 
 
    D N E V N I R E D 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje 

a)  Skraćenog zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća od 9.12.2015.  
b) Skraćenog zapisnika sa 20. /tematske/ sjednice Gradskog vijeća od 22.12.2015. 

3. Donošenje Programa rada Gradskog vijeća za 2016. godinu 
4. Donošenje: 

a)  Zaključka o usvajanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite na području 
grada Pule u 2015. godini 
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b) Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području grada Pula-Pola s 
financijskim učincima za 2016. godinu 

c) Zaključka o prihvaćanju prijedloga Sporazuma o obavljanju poslova civilne 
zaštite iz nadležnosti lokalne samouprave 

5. Donošenje Odluke o sastavu urbanog područja Pula 
6. Donošenje Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj 

upotrebi 
7. Donošenje Odluke o određivanju poslova prijevoza pokojnika koji se financiraju 

iz proračuna     
  Grada Pule  

8. Donošenje Odluke o podjeli Dječjeg vrtića Pula  
9. Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji 

nekretnina  
  (trgovački obrt „Celes“) 

10. Donošenje: 
a) Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 

2016. godinu  
b) Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Luka Pula 

d.o.o.  
11. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje 

koncesijskih  
  odobrenja  

12. Donošenje Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na 
pomorskom dobru  na području Grada Pula-Pola 

13. Donošenje: 
a) Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2016. godinu 
b) Odluke o dodjeli Grba Grada Pule u 2016. godini  
c) Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2016. godinu 

14. Donošenje Odluke o prihvaćanju natječajne knjige za prijavu Grada Pula-Pola po 
Pozivu za podnošenje prijava za inicijativu Unije „Europska prijestolnica kulture 
za 2020. godinu u Republici Hrvatskoj“ 

15. Donošenje: 
a) Odluke o prijenosu prava vlasništva k.č. 154/61, k.č. 154/62, k.č. 5180/2 i 

dijela k.č. 5177/1, sve k.o. Pula, u korist Pula sport d.o.o. 
b) Odluke o davanju prethodne suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu 

Pula Sport d.o.o.  
16. Donošenje Odluke o donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na 

pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja ski-lifta na 
lokaciji „Uvala Valovine“ u Puli 

17. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti 
političkih stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2016. godinu 
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AD - 1. VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 
BRUNA JOVANOVI Ć: 
 Dobar dan svima. 
 Željela bih postaviti pitanje Vesni Dukić, a u svezi tijeka izgradnje Kaštijuna. 
 Molila bih vas da mi odgovorite kako idu radovi u vezi otpada odlagališta 
otpada Kaštijun i u kojoj je to fazi, kada možemo očekivati probni rad, i kada će biti 
općenito gotov taj projekt gospodarenja otpadom. Unaprijed hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Gospođo Dukić izvolite, imate riječ.  
 
VESNA DUKIĆ: 
 Poštovani predsjedniče, poštovane vijećnice i vijećnici, hvala lijepa na pitanju, 
Ja ću stvarno nastojati kratko odgovoriti, jer je trenutno jako puno aktivnosti u toku. 
 Građevinski radovi su završeni 95 %. Treba još samo finalizirati. Postrojenje je 
kompletno montirano. Svi strojevi su ispitani na hladno, ispitano je kompletno 
postrojenje. 
  Ono što ste pitali kada počinje probni rad, pretpostavljam da je pitanje bilo 
kada će ući prve količine otpada u postrojenje. Prema sadašnjim podacima izvođača 
za dva tjedna, odnosno od strane izvođača je najavljen početak probnog rada 
21.03.2016. godine. Treba završiti još dosta formalnosti da bi se to započelo, 
međutim, mi očekujemo i pripremamo se kao da će prvi otpad sa područja naše 
županije ući u postrojenje 21.03.2016. godine. Iz tog razloga smo u fazi preuzimanja 
kompletne flote, kamione i poluprikolice od strane Fonda, registracije, pripreme 
dokumentacije, jer je naša želja i cilj da za vrijeme probnog rada pogodimo i flotu. To 
znači da isprobamo i probne stanice i transportne puteve i optimiziramo prijevoz 
kolikogod je to moguće sa svim komunalcima, odnosno sa svim jedinicama lokalne 
samouprave je u toku dogovor, potpisivanje sporazuma, jer mi smo prema ugovoru 
dužni osigurati količinu otpada koji je potreban za probni rad. 
 Probni rad je planiran u trajanju od minimalno tri mjeseca. O tome koliko će 
trajati probni rad ovisit će dokazivanje karakteristika postrojenja koje je izvođač 
dužan dokazati u probnom radu. Ukoliko to bude negdje oko tri mjeseca kako je i 
planirano, nakon toga predstoje tehnički pregledi i izdavanje uporabnih dozvola, tek 
tada Fond, koji je ugovorio sa izvođačima, može preuzeti postrojenje, a mi ćemo ga 
onda preuzeti od Fonda.  
 Mi očekujemo da bi to bilo negdje krajem devetog, početkom desetog ili 
tijekom desetog mjeseca. Opet kažem, to je sve pod pretpostavkom da će probni rad 
biti završen i kompletiram u roku od tri mjeseca koliko je ugovoreno, a trajati će dok 
se ne pokažu sve performanse postrojenja.  
 Nadam se da sam odgovorila na postavljeno pitanje. Hvala.  



 

7 
 

 
 ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospođi Vesni Dukić. 
 Gospođo Jovanović izvolite, imate riječ. 
 
BRUNA JOVANOVI Ć: 
 Zahvaljujem. Bila je vrlo iscrpna informacija i nadamo se da će se ostvariti 
uvjeti koje je gospođa Vesna Dukić navela u odgovoru.  
 Hvala lijepa.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala vama.  
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Janko Žužić.  
 
JANKO ŽUŽI Ć: 
 Dobar dan svima. 
 Želio bih postaviti pitanje gospodinu Gradonačelniku. Pitanje vezano za dva 
članka objavljena u «Glasu Istre» 13.svibnja još 2013. godine i 5. prosinca 2014. 
godine, a nastavno na ove velike nevere koje u zadnje vrijeme pogađaju Istu i Pulu.  
 U članku od 13. svibnja 2013. godine najavljuje se rekonstrukcija dotrajalog 
pulskog lukobrana novcem iz Europskih fondova, a sam projekt i rekonstrukcija 
trebali bi koštati oko 11 milijuna eura, što iznosi negdje oko 85.000.000,00 kuna.  
 U članku od 5. prosinca 2014. godine navedeno je da je urušen vertikalni zid i 
kruna lukobrana što predstavlja sigurnosnu prijetnju za grad. Valovi viši od 6 m 
doveli bi do prelijevanja vode za vrijeme jakog nevremena što bi uzrokovalo 
potapanje užeg centra grada. Ne treba ni opisivati kakva bi šteta nastala na objektima, 
ali se postavlja pitanje tko bi je sanirao, a uz to pitanju je da li bi se moglo i 
kvalitetno pripremiti turistička sezona od koje grad Pula s okolicom uglavnom živi. 
Jasno, najveća žrtva bi bili građani i njihova imovina. 
  Da li su čelni ljudi grada svjesni težine situacije i moguće štete, jesu li naručili 
procjenu moguće štete u slučaju izlijevanja mora u centru grada. Zašto do sada nije 
povučen novac iz EU fondova koji je najavljen i kada će se početi radovi to jest 
rekonstrukcija lukobrana. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodine Žužiću. 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
  
BORIS MILET Ć: 
 Poštovani gospodine predsjedniče, uvaženi vijećnice, uvaženi vijećnici, dobar 
dan svima, buon giorno a tutti. 
 Evo, ja vam se zahvaljujem na pitanju. Mi smo itekako svjesni mogućih 
problema koji bi grad Pula imala obzirom na ove klimatske i ono što se dešava na 
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našem moru. Upravo stoga je i Lučka uprav Pula, koja doduše nije direktno u 
ingerenciji Grada Pula, ali gospodari tim pomorskim područjem, pripremila projekte, 
ishodovala potrebite dozvole kako bi se u projekciju moglo ići. Međutim, kada 
govorimo o značaju lukobrana reći ću da je to jedan od rijetkih objekata koji još niti 
Austro-Ugarska monarhija nije bila dovršila do kraja. Kada o tome govorimo onda 
moramo biti svjesni da jedan takav infrastrukturni projekt naprosto prevazilazi 
mogućnosti Proračuna samoga Grada Pule. Dakle, i sami ste rekli da se radi o 
procijenjenoj vrijednosti negdje oko 11 milijuna eura. Dakle, govorimo o vrlo 
visokim financijskim sredstvima. No, mi jesmo spremni iz razloga što imamo 
potrebne projekte, imamo potrebne dozvole . Ono što je neophodno i mislim da to 
Republika Hrvatska mora koristiti, pa tako i Grad Pula, mogućnosti financiranja 
takvih projekata iz Europskih fondova. No, da bismo bili u prilici povlačiti određena 
sredstva Republika Hrvatska treba donijeti određene strateške programe, koje 
nažalost, još nije donijela. 
  Istarska županija je na dobrom putu što se tiče strategije, koja je isto tako 
neophodna. Mi smo kao Grad donijeli apsolutno sve potrebne dokumente i lukobran 
je uvijek istican kao jedan od prioriteta Grada Pule u svim natječajima kojima smo 
išli i prema Županiji i prema državi. Međutim, kažem još jednom, držim da bi takvi 
projekti trebali u značajnoj mjeri trebali biti financirani upravo iz Europskih fondova, 
kao što je to malo prije direktorica Vesna Dukić rekla po pitanju gospodarenja otpada 
iz Kaštijuna. Dakle, mi moramo biti svjesni da sve te investicije , ukoliko u jednom 
dijelu alimentiramo bespovratnim sredstvima, dakle, rentom iz Europskih fondova, 
na taj način novci poreznih obveznika grada Pule mogu biti dalje upotrebljavani za 
određene svrhe. Ukoliko na taj način pristupimo ovim investicijama tada ćemo 
«imati» više vlastitih sredstava za neke druge potrebe. 
  Tu ću zaključiti. Dakle, mi itekako jesmo svjesni tog problema, upravo zato 
smo ishodovali sve potrebne dokumente, uključujući i građevnu dozvolu, a to je 
preduvjet kako biste mogli povlačiti sredstva iz Europskih fondova i duboko vjerujem 
da će se na razini države donijeti potrebni strateški dokumenti kako bismo onda i mi 
mogli ovakve projekte aplicirati i povlačiti sredstava iz samih fondova.  
 
ROBER CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
 Gospodine Žužiću izvolite, imate riječ.  
 
JANKO ŽUŽI Ć: 
 Zahvaljujem se na odgovoru. Međutim, očekivao sam da ćete mi preciznije 
odgovoriti na onih 11 milijuna eura koji se spominju u članku, jer Vaš kolega i 
današnji kolega, gospodin Oriano Otočan je lijepo to elaborirao, čak je i rekao da će 
to ići izgradnja u 4 faze i da novac će se povući. Međutim, vidim dvije godine je 
prošlo od toga, a od toga još ništa. Ako ovako nastavimo onda nažalost, mi ćemo 
danas govoriti o bazenu, mi ćemo dobiti bazen besplatno, nećemo ga morati niti 
graditi. Hvala lijepa.  
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ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodine Žužiću. 
 Gospodine Gradonačelniče iz volite, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć: 
 Kada kažemo o procijenjenim vrijednosnim investicije, to se odnosi na sam 
projekt i samu dozvolu, koliko je tamo potrebno kubika svega da bi se to izgradilo. 
Ali, Europa ima jedno uređeno pravilo postupanja. Da biste vi mogli kao zemlja 
aplicirati prema određenim fondovima Europska unija zahtjeva da država članica ima 
razrađene prioritete i mjere koje su onda u skladu sa europskim direktivama. Nakon 
toga te mjere i direktive sa državne razine moraju isto tako biti usklađene na 
županijskoj razini. I nakon toga te mjere sa županijske razine moraju biti usklađene 
na gradskoj razini. Dakle, vi ne možete tu neke stvari preskakati. I to jeste problem 
naše države što mi već jesmo članica Unije, što svake godine uplaćujemo u proračun 
Europske unije vrlo visoka financijska sredstva, a što ne povlačimo dovoljno obzirom 
na naš stupanj razvijenosti. Mi kao država članica imamo puno veće šanse povlačiti 
sredstava dok ne dosegnemo prosječnu razinu razvijenosti Europske unije. I tu jeste 
naš problem, a za to su potrebni strateški dokumenti. Zato sam ja unatrag nekoliko 
godina insistirao prema gradskoj upravi da se maksimalna pažnja usredotoči na 
izradu strateških dokumenata, jer znam da bez tih strateških dokumenata vi 
jednostavno ne možete pristupati fondovima. Dakle, Europa zahtjeva da vi vrlo dobro 
znate koji su vaši strateški ciljevi, koji su vaši prioriteti, da se naprosto sredstva ne 
rasipaju bezglavice. Mi nemamo u našem gradu stotinu takvih projekata. Imamo ih 
nekoliko koji su nam značajni i kao takvi smo ih uvijek isticali kao prioritete i naveli 
ih u našim strateškim dokumentima. A neke stepenice vi jednostavno ne možete 
preskočiti. Kažem još jednom, naša država nažalost uvelike kasni po tom pitanju. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Jadranka Černjul. 
  
JADRANKA ČERNJUL: 
 Dobar dan svima. 
 Imam jedno pitanje za direktora TD Pragrande, gospodina Igora Starog. 
 Krajem prošle godine javnosti je predstavljen projekt Pula Centar kojim je 
predviđena gradnja sekundarne kanalizacijske mreže Pule putem pomoći 
bespovratnih europskih sredstava. Ovime bi građani koji nemaju kanalizaciju mogli 
dobiti mogućnost priključenja na sanitarnu kanalizaciju. Zanima me dokle se stiglo s 
projektom i jesu li građani prepoznali prednost ovog projekta. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospođi Jadranki Černjul. 
 Gospodine direktore izvolite, imate riječ.  
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IGOR STARI: 
 Dobar dan svima.  
 I mi smo dio upravo ovih prioriteta koje je Republika Hrvatska odredila kao 
važnije projekte, strateške projekte, gdje će se novac povlačiti iz EU. Znate da Grad 
Pula ima obvezu do kraj 2018. godine, ja bih rekao, započeti sa svim ovim 
aktivnostima za izgradnju uređaja za pročišćavanje, jer smo to dužni upravo pod tim 
potpisanim odnosima, odnosno direktivama i aplikaciju na EU fondove 
 Od zadnje prezentacije koju smo odradili po mjesnim odborima, koji je dio tog 
cjelokupnog paketa kojim ćemo aplicirati prema EU, dogovoreno je bilo da građani 
mogu slati svoje zahtjeve, primjedbe za mogućnost priključenja na kanalizacijsku 
mrežu. Naravno, radi se, prije svega, o naseljima u okolici grada Pule. I do danas je 
pristiglo nekih tridesetak zahtjeva koji su svi obrađeni, a ide na način da se prvo uvidi 
u našem sustavu gdje se nalazi postojeća trasa. Onda se izlazi na teren da se utvrdi 
sama nivelacija. Nakon toga će ići imovinsko-pravni odnosi, kao takvi se predaju 
konsultantima koji su dobili na natječaju za izradu projektne dokumentacije. 
 U globalu svih 30 zahtjeva je obrađeno i većina njih je pozitivno riješena. Još 
uvijek dolaze zahtjevi koji se konstantno obrađuju i nakon ove procedure prosljeđuju 
konsultantima. Tako da taj hodogram aktivnosti ide prema planiranom tijeku i mi se 
nadamo da će većina zahtjeva konsultanti prema kriteriju isplativosti odobriti da bi ti 
ljudi u konačnici trebali dobiti tu kanalizaciju.  
 Ono što cijelo vrijeme naglašavamo, radi se o problemu imovinsko-pravnih 
odnosa. Međutim, ja moram reći da postoji pozitivno iskustvo od samih građana gdje 
oni dolaze u Pragrande i na neki način su suglasni da kroz svoje parcelu, kroz svoju 
zemlju omogući prijelaz, odnosno daje suglasnost za prijelaz takvih kolektora da bi 
ljudi dobili kanalizaciju. Prema tome očekujemo da će većina takvih zahtjeva biti 
usvojena i da ćemo većinu tih zahtjeva u obliku projekata uputiti zajedno sa cijelim 
paketom na aplikaciju i da ćemo dostići negdje 95 % priključenosti na cijelom 
području Grada Pule, što je izuzetno visoki postotak i tome težimo, jer to zahtjeva i 
Europska unija.  
Evo, toliko.  
Hvala.  
 
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala direktore Igore Stari.  
 Gospođo Jadranka Černjul izvolite, imate riječ.  
 
JADRANKA ČERNJUL: 
 Zahvaljujem se na odgovoru. 
 Nadam se da će to biti uspješno napravljeno.  
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ROBERT CVEK: 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Radenko Ognjenović. 
 
RADENKO OGNJENOVI Ć: 
 Dobar dan svima.  
 Imam pitanje za gospodina pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu. 
 Prošle godine je bilo rečeno da će se uređivati gradsko kupalište Valkane i 
Mornar. Plivalište Valkane se lani bilo počelo uređivati, a mene zanima kada će se 
početi uređivati kupalište Mornar ? 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelniče Škufliću izvolite, imate riječ.  
 
GIORDANO ŠKUFLI Ć: 
 Dobar dan.  
 U biti mi smo što se tiče kupalište lokacije Mornar odredili, definirali jedan 
objekt koji bi služio kao zaštita za bazen koji je na pontonima tamo napravljen i 
predviđen i za kojega je u napravljena i kompletirana sva potrebna dokumentacija. 
  Nije se još krenulo u izvođenje tih radova. Međutim, što se te lokacije tiče bilo 
je govora samo o tome i o eventualno potrebi izrade i rekonstrukcije havarijskog 
ispusta na tom području što smo dogovarali i razgovarali sa Pragrandom. Činjenica je 
da je potrebno bilo napraviti taj objekt koji bi štitio i na neki način omogućio 
kvalitetnije obavljanje tog sportskog dijela vaterpola, natjecanje i treninga. Vidjet 
ćemo u dogledno vrijeme da li ćemo, pošto je sada početak sezone, vremenske prilike 
baš nisu nam na ruku, da li ćemo krenuti sa tim zahvatom sada ili ćemo krenuti 
poslije ljeta, mi na neki način u dogovoru sa Vaterpolom klubom da vidimo da li je s 
obzirom na ono što predstoji na ovom Gradskom vijeću kao tema, da li takva jedna 
investicija možda treba početi ili se može pričekati. 
Evo, toliko. Hvala.  
 
ROBERT CVEK :  
 Hvala.  
 Gospodine Ognjenoviću izvolite, imate riječ. 
 
RADENKO OGNJENOVI Ć: 
 Hvala na odgovoru.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Diana Kukić Dasko. 
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DIANA KUKI Ć DASKO: 
 Dobar dan. Svima, poštovanje. 
 Imam pitanje za pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
gospođu Vesnu Sajić, odnosi se na stanje potraživanja. 
  Naime, nedavno smo mogli čuti kako je u odnosu na prvo polugodište 2015. 
godine dug građana i pravnih osoba po izvornim prihodima prema Gradu Puli i 
komunalnim trgovačkim društvima i javnim ustanovama, smanjen za čak 6,1 %, 
odnosno sa 148,1 na 138,9 milijuna kuna. Mislim da je takav rezultat sjajan i to je 
nešto na čemu treba i dalje ustrajati. Zanima me koliki je ukupni iznos potraživanja 
za Grad Pulu te komentar pročelnice Vesne Sajić.  
 A također vezano za rezultate istraživanja Institut za javne financije, koje smo 
mogli danas vidjeti u dnevnim novinama, zanima me stanje zaduženja Grada Pule po 
osnovi kredita te komentar pročelnice na objavljene rezultate. Hvala.  
 
ROBERT CVEK:  
  Pročelnica Vesna Sajić izvolite, imate riječ. 
 
VESNA SAJIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Vezano za pitanje vijećnice Diane Kukić Dasko i stanje potraživanja na dan 
31.012.2015. godine ono je temeljem Zaključka ovog Gradskog vijeća i objavljeno na 
našim Internet stranicama. Dospjela potraživanja Grada Pule na dan 31.012.2015. 
godine iznose 95.066.000,00 kuna i ona su manja za 4.900.000,00, odnosno nešto 
manja od 5 % u odnosu na potraživanja koja su bila 30.06.2015. godine. Također 
dospjela potraživanja su manja i u odnosu na 31.012.2014. godine za 5,3 milijuna 
kuna.  
 To je zapravo rezultat rada cjelokupne gradske upravo na pokušavanju naplate 
svih potraživanja Grada Pule, tako da se i dalje sustavno radi na mjerama naplate svih 
potraživanja, odnosno da se što više prihoduje sredstava u Gradski proračun.  
 Najveći dio je smanjen po osnovi komunalne naknade, poreza na tvrtku te dio 
vezano za potraživanja poslovne prodaje stanova na kojima je postalo stanarko pravo 
naplaćeno putem stare devizne štednje.  
 Što se tiče istraživanje Instituta za javne financije vezano za zaduživanje, u 
istraživanju se vidi da je stanje zaduženja Grada Pule da se smanjuju. Sa 
31.012.2015. godine Grad Pula po osnovi kredita duguje 56,5 milijuna kuna i to su 
dva kredita koje je Grad podignuo za izgradnju Osnovne škole i ostalih objekata na 
području Velog Vrha. 
  U prethodnoj godini vratili smo jedan kredit vezano za HEP, odnosno za 
energetsku učinkovitost, a 2014. godine jedan već kredit koji je bio podignut za 
izgradnju komunalne infrastrukture. To je bio dugogodišnji kredit, tako da u tom 
dijelu se i kreditna sredstva smanjuju. Iz istraživanja se može vidjeti s obzirom na 
godine kako se prikazuje da se stanje kredita i smanjuje. 
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ROBERT CVEK: 
 Hvala pročelnici Vesni Sajić. 
 Gospođo Diana Kukić Dasko izvolite, imate riječ. 
 
DIANA KUKI Ć DASKO: 
 Hvala na odgovoru.  
 Drago mi je vidjeti pomake i zbilja trud cijelog tima na naplati potraživanja. 
Nadam se da će ovim tempom i napredovati. Hvala.  
 
ROBERT CVEK:  
 Zahvaljujem. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Roberto Fabris.  
 
ROBERT FABRIS: 
 Dobar dan svima.  
 Danas bih imao dva pitanja koja bih postavio Gradonačelniku, gospodinu 
Borisu Miletiću. 
 Moje po pitanje se tiče kružnog toka u Šijani.  
 Znam da Grad Pula nije investitor i da je planirano vrijeme izvođenja radova 
18 mjeseci. Ali s obzirom na ove vremenske uvjete koji su sada tu u Puli, ali i u 
cijeloj državi, pitam Gradonačelnika:  
-možete li Vi kao vodeći čovjek ovog Grada tražiti da se radovi ubrzaju ili pojačaju. 
Što mislim tu? Zbog vremenskih uvjeta, znači, tog kišnog vremena, preko tjedna se 
ne radi, onda dođe subota i nedjelja, sunčano vrijeme, i onda se ne radi. Idu duži dani, 
radi se do 16,00 sati, da li se može raditi duže, jer onaj koji koristi taj kružni tok i mi 
koji radimo tamo blizu vidimo sada koje su gužve, a što će biti po ljeti. Zato vas to 
pitam: da li vi možete kao najodgovornija osoba zatražiti da se taj intenzitet radova 
pojača.  
 A moje drugo pitanje tiče se parkirališta kod bolnice. Zašto je to parkiralište 
zatvoreno i kada će se isto otvoriti. 
 Evo, toliko. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodine Fabris. 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
 
BORIS MILETI Ć: 
 Ja se iskreno zahvaljujem na ovim pitanjima, jer u principu velika većina naših 
sugrađana što god se dešava na području Grada Pule misli da Grad s time upravlja, a 
oba ova pitanja u principu nikakvu direktnu ingerenciju nad njima Grad Pula 
apsolutno nema. I drago mi je zato što ste sada postavili to pitanje, jer često se i krivi 
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gradska uprava zašto to toliko traje, zašto to prije nije gotovo, a da gradska uprava s 
time, nažalost, kažem još jednom nažalost, nema nikakve veze. 
  Dakle, vi ste točno rekli. 
  Što se tiče velikog kružnog toka u Šijani, tamo je investitor bio najprije 
Hrvatske ceste, dakle, državna tvrtka, a ovaj dio koji se odnosi na izgradnju retencija 
kako to područje ne bi plavilo uslijed velikih padalina, investitori su Hrvatske vode. 
Dakle, još jedna državna agencija. Ja ću reći jasno s ove govornice sreća da su oni., 
jer nisam siguran da bismo mi uspjeli pronaći toliko velika financijska sredstva u 
našem Gradskome proračunu za izgraditi sam kružni tok i danas, pokušati riješiti 
pitanje plavljenja. Podsjetit ću imali smo tematsku sjednicu oko bazena i puno smo 
razmatrali što za Gradski proračun znači 40 ili 50 milijuna kuna, a ove dvije 
investicije su negdje oko 60 milijuna kuna. Dakle, izgradnja velikog kružnog toka i 
izgradnja sustava protiv plavljenja. idite u kakvim velikim financijama se radi.  
 E, sada, o novcima. Vi kada idete u nekakvo javno nadmetanje, to nije proveo 
Grad Pula, provela je državna tvrtka, ali neovisno tko je proveo da li grad ili država, 
sistem u javnoj nabavi je isti. Vi postavljate određene uvjete. Ja, neovisno o vašem 
uputu, već jesam apelirao i molio sam, evo, prije dva tjedna je trebao doći generalni 
direktor Hrvatskih voda na malo pogledamo to gradilište, vidimo da li se to može 
ubrzati, međutim, bio je spriječen i vjerujem da će to u narednom razdoblju doći u 
Pulu kako bi se sam uvjerio u tijek radova, upravo znajući da dolazi turistička sezona. 
Mi to već jesmo napravili, ali to je sve moguće napraviti na razini molbe, apela. Zašto 
? Zato jer ugovoreni radovi imaju i ugovorenu dinamiku. I raditi u jednoj smjeni ili 
raditi u dvije smjene ili raditi u tri smjene, financijski nije isto. U tome se radi. Ali, ja 
jesam doista apelirao na generalnog direktora Hrvatskih voda, gospodina Ivica Plišić, 
koji je pun razumijevanja za ovaj grad, i moram reći da su u proteklom razdoblju 
Hrvatske vode doista pomogle Gradu Puli. Nakon dugo, dugo vremena, jedan 
značajan dio sredstava koji naši građani kroz naknadu za vodu plaćaju u državni 
proračun, dio tih sredstava se konačno vratio u naše grad, i upravo iz tog razloga 
jesam apelirao na njega, jer dolazi turistička sezona. Vidjeli smo, govorili smo kružni 
tok je prevelik, nisu potrebne dvije trake, sada kada je u funkciji samo jedna raka 
vidimo da. nažalost, nastaju gužve. Prema tome protočnost i sigurnost prometovanja 
u tom kružnom toku mislim da je u konačnici dobro projektirana, ne za narednih 5 
godina, nego za jedno duže razdoblje.  
 Druga tema, izgradnja parkirališta kod Opće bolnice Pula. 
 Grad Pula na taj projekt, osim što smo donirali zemlju, jer nam je nova bolnica 
bitna, što je Grad Pula oslobodio izgradnju, odnosno bolnicu komunalnog doprinosa, 
jer nam je izgradnja bolnice bitna i što ćemo sutra poput svih istarskih grada Istarske 
županije zajedno isplaćivati 25 učešća u izgradnji, daljnjih ingerencije nad vođenjem 
projekta mi nemamo. Mi smo napravili sve što je u našoj moći da do izgradnje 
bolnice dođe i hvala bogu bolnica se gradi i izgradit će se.  
 Međutim, kada govorimo o stavljanju u funkciju parkirališta zašto se još čeka, 
mi komuniciramo, postoje određeni problema sa tehničkom dokumentacijom, ali to je 
opet nešto nad čime Grad Pula nema ingerencije. Ne bih volio da ovo zvuči kao brigo 
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moja pređi na drugoga ili mi s time nemamo ništa, jer nije tako. To je u našem gradu. 
Intenzivno komuniciramo, ali nažalost, niti imam ovlasti, niti mogu direktno nekome 
narediti da se nešto ubrza ili da se nešto promjeni. Mogu razgovarati, mogu apelirati i 
ukazivati na moguće probleme ukoliko se to ne dogodi. I zato, evo sada ću zaključiti 
s time, kad kažem da bi ovu zemlju trebalo decentralizirati i ne samo financijski 
spustiti, nego i ovlasti spustiti na lokalnu razinu, tada biste s punim pravom mene 
pitali što se tamo zbiva. Nažalost, na ovaj način ja moram odgovoriti onako kako je. 
To u ingerenciji Grada nije. Mi nemamo te ovlasti, a ja bih volio da je to ingerencija 
Grada Pule da mi imamo te ovlasti i onda biste me punim pravom i vi i svi drugi 
građani mogli kritizirati ukoliko nešto kasni.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
 Gospodine Fabris izvolite, imate riječ.  
 
ROBERTO FABRIS: 
 Hvala na odgovoru. Jasno je meni sve to, ali kažem, ako smo pomalo dosadni 
onda će možda netko i nešto napraviti, jer je ipak to u našem gradu i sigurno da onaj 
koji je u Zagrebu njemu idu radovi po planu. 

Evo, toliko. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Iduće pitanje postavlja gospodin Luka Blagović.  
 
LUKA BLAGOVI Ć: 
 Zahvaljujem.  
 Svoje pitanje ću postaviti pročelniku Giordanu Škufliću, pročelniku Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 Naime, drago mi je da je nakon niza godina konačno započela rekonstrukcija 
Hidrobaze. Temeljem programa Fonda razvoja turizma Gradu Puli je dodijeljen 
zapravo najveći iznos bespovratnih sredstava, oko 1.500.000,00 kuna za navedeni 
projekt. Zanima me što je do sada učinjeno, što se trenutno radi i hoće li plaža 
uređena do nadolazeće turističke sezone. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala. Pročelniče Giordano Škufliću izvolite, imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLI Ć: 
 Hvala na pitanju.  
 U biti radovi koji su započeli u globalu i u suštini izvode se bez kašnjenja, bez 
obzira na vremenske prilike koje nas u zadnji dvadesetak, mjesec dana su nas snašle.  
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 Do sada su izvedeni radovi koji će na neki način omogućiti preuzimanje plaže 
unutar stabilizacijskih sfera, koje neće dozvoliti da jake morske struju odvuku to 
nazad u more. Sada se izvode armirano - betonski radovi, koji će u biti definirati 
obalu i pristupne barijere za osobe sa invaliditetom za ulazak u more. Moram kazati 
da smo sa projektom upoznali Udrugu gospodina Mladena Pucarića, da smo neke 
njihove sugestije i prijedloge prihvatili. Sada će se to na neki način usuglasiti. U biti 
planiramo da će se ti radovi završiti kako je i predviđeno prije do početka ljeta u 
šestom mjesecu.   
 Ono što je zacrtano kao prva faza je u biti u izvođenju operativno. Mislim da tu 
neće biti nikakvih problema. Ono što dolazi poslije, opet će biti jedna aktivnost za 
sredstva za Ministarstvo turizma itd., itd., koje će doći nakon onoga što napravimo, 
jer ne možemo aplicirati ništa novoga dok se ono što smo dobili ne izvede i dok se ta 
sredstva ne potroše. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala pročelniče.  
 Gospodine Blagoviću izvolite, imate riječ.  
 
LUKA BLAGOVI Ć:  
 Zahvaljujem na odgovoru. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Zrinko Kajfeš. 
 
ZRINKO KAJFEŠ: 
 Hvala na riječi.  
 Ja bih postavio dva pitanja, vezana su uz bazen, aktualan je. Jedno pitanje je za 
Gradonačelnika, drugo je za gospodina Erika Lukšića. 
 Prvo pitanje. Gradonačelniče, nije pitanje, nego vaše mišljenje. 
 Što mislite da li će vas građani zapamtiti kao vizionara koji je razmišljao o 
razvoju sporta, o razvoju plivačkog sporta, koji je razmišljao o razvoju turizma. Ta 50 
metarski bazen sasvim sigurno bio bi u funkciji turizma za razliku od ovog 35 
metarskog bazena koji nije u razvoju turizma.  
 Dakle, što mislite da li će vas zapamtiti kao vizionara ili će vas zapamtiti kao 
nekog ćatu koji stoj kraj nekakve kasice prasice i broj šolde, a istovremeno se ponaša 
i kao kadija kada izađe van troši na PZ agencije...  
  /R. Cvek: Gospodine Kajfeš, molim vas, koristite primjerene izraze /.. 
Recite što je neprimjereno.? 
 /R. Cvek: «Ćato», baš nije primjereni izraz za Gradsko vijeće /. 
Je, meni je potpuno primjereni izraz, znate.  
 /R. Cvek: Molim vas, postaviti pitanje/. 
E, hvala.  
Dakle, da li će vas zapamtiti kao vizionara ili jednog ćatu. Evo, to je pitanje za 
Gradonačelnika.  
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Za gospodina Erika Lukšića jedno drugo pitanje. 
Gospodin Zimolo je bio jako, jako iskren i rekao da je što se tiče sporta 100 % za 
bazen. 
Dakle, sa sportskog stajališta gledišta. Evo, zanima me da li je gosp. Erik Lukšić isto 
tako 100 %  stajališta za bazen? 
 Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala.  
 Gospodine Gradonačelniče izvolite ? 
 BORIS MILETI Ć: 
 Evo, ja ću vas pozvati za jedno 20, 25 godina na kavu ovdje na Forum, ćemo se 
sjesti, popiti kavu, pogledati unatrag i onda moći rezimirati tko je što napravio za 
ovaj grad.  
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Lukšiću, odgovor na drugo pitanje.  
 
ERIK LUKŠI Ć: 
 Gospodine predsjedniče, uvaženi vijećnici. 
 Ja se doista zahvaljujem na pitanju i samo bih ga malo proširio. Inače, nisam 
Erik Lukšić, nego sam ipak kao direktor Pula Sporta i prije toga pročelnik Upravnog 
odjela, tako da ne mogu odgovoriti jedno značajno, a volio bih iskoristi samo minutu, 
pošto sam bio prozvan zadnji put da nismo napravili službenu procjenu prihoda, da 
smo analizirali razne druge aspekte, a prihod smo slabo obrazložili.  
  Ja ću vam samo dati Izvješće Varaždina. Varaždin je prihodovao 622.000,00 
kuna godišnje od plivača. Slavonski Brod koji ima i bazen olimpijski dimenzija je 
ukupno prihodovao i preko ljeta 1.100.000,00 kuna. Grad Zagreb, koji ima problem 
kao i mi, odnosno bazen nalazi se na moru, oni imaju prosječno 50 do 80 ljudi 
dnevno, a po ljeti nemaju uopće kupaća. 
  Dakle, svi gradovi koje smo analizirali imaju maksimum prihod otprilike od 
oko milijun kuna, a to su većinom gradovi na kontinentu koji imaju vanjski bazen 
koji je preko ljeta krcat. I prema tome ja sam stava da se treba postupati racionalno, 
odgovorno, a ne da doživimo ono što se događalo izgradnjom zelenih dvorana, koje 
ostvaruju gubitak i one nisu racionalne za grad, a ovaj bazen graditi racionalno za sve 
građane grada Pule.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodine Lukšiću.  
 Gospodine Kajfeš izvolite, imate riječ. 
 
 
 



 

18 
 

 
ZRINKO KAJFEŠ: 
 Pa evo, odgovora očito da nisam dobio konkretnoga, a od Gradonačelnika meni 
je dragao da ćemo se za 25 godina sresti, pa da ćemo vidjeti kako vas doživljavaju, a 
kako nas doživljavaju.  
 A što se tiče gospodina Lukšića, nažalost, ova Odluka o gradnji bazena sasvim 
sigurno je politička, politička je odluka, a ja bih rekao i politikanska i demagoška, jer 
se oslanja upravo na ovakve stvari kao što je gospodin Lukšić govori, ma da smo mi 
imali procijene koje su sasvim drukčije, koje niste uzimali u obzir, ma da postoje isto 
tako sasvim drugi principi na kojima se taj bazen mogao graditi. Dakle, bazen je 
mogao biti sigurno puno jeftiniji i mogao je biti 50 metarski. Nažalost, tu smo di smo.  
 Evo, toliko. Hvala.  
 
ROBERRT CVEK: 
 Hvala gospodine Kajfešu. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Jasmina Simović Medica.  
 
JASMINA SIMOVI Ć MEDICA: 
 Dobar dan svima.  
 Poštovani, imam jedno pitanje za pročelnicu Upravnog odjela za kulturu, 
gospođu Jasminu Ninu Kamber.  
 Na nedavnoj tematskoj sjednici imali smo zbila jedan pregled svega onoga što 
je do sada učinjeno po pitaju kandidature Pule za prestižnu titulu Europske 
prijestolnice kulture 2020. Aktivnosti se intenziviraju kako se bliži datum objave 
pobjednika. Zanima me što je još potrebno učiti do objave rezultata natječaja.  
Zahvaljujem. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Pročelnice Jasmina Nina Kamber izvolite, imate riječ.  
 
JASMINA NINA KAMBER: 
 Zahvaljujem na pitanju.  
  Do same objave rezultata natječaja ostalo je za realizirati još 3 natječaja 
predviđene aktivnosti. Dakle, danas na vijećničkim klupama nalazi se Odluka kakvu 
nadam se da ćemo je i donijeti o prihvaćanju druge natječajne knjige za Europsku 
prijestolnicu kulture, a prvenstveno s ciljem pružanja političke podrške kandidaturi.  
 Zatim 19.03.2016. godine u grad dolazi Nezavisno europsko stručno 
povjerenstvo kako bi se pobliže upoznalo s onim što smo od prošle godine do danas 
učinili. Inače pred istim povjerenstvom prošle godine branili smo kandidaturu Grada 
Pule i ista je ocijenjena najvišom ocjenom. 
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24.03.2016.godine branimo ponovo kandidaturu Grada Pule. Ja se nadam sa velikim 
uspjehom i jednako tako taj dan biti će u popodnevnim satima objavljeni rezultati. 
Evo, to je ono što je preostalo ovih slijedećih tri tjedna. 
Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Gospođo Medica iz volite, imate riječ.  
 
JASMINA SIMOVI Ć MEDICA:  
Zahvaljujem.  
Sretno !  
 
ROBERT CVEK: 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Ivan Lasić. 
 
IVAN LASI Ć: 
 Dobar dan svima. Hvala lijepa predsjedniče..  
 Imam dva pitanja. Jedno pitanje za gospodina pročelnika Giordana Škuflića, a 
jedno, rekao bih, za Trgovačko društvo Herculnea i sugestiju jednu.  
 Za gospodina Škuflića, prvo pitanje. 
 Naime, danas smo kontaktirali nekoliko stanovnika Stoje, pa i Valkana, koji 
postavljaju pitanje kada se namjerava urediti autobusno stajalište kod križanja Ulice 
Valkana i Stoje, tamo na ona križanja, na onom trokutu. Tamo je još uvijek ugibalište 
sa nadstrešnicom za korisnike javno prijevoza koje nije uređeno. To je jedno pitanje, 
očekujući da će to biti ubrzo riješeno, jer to godinama stoji tako da neriješeno.  
 Drugo pitanje upućujem Herculanei. 
 Unazad desetak godina, pa i kasnije, Grad Pula je bio grad cvijeća pored 
zelenila. Pohvaljujem održavanje gradski parkova. Da , lijepo izgledaju. Međutim, 
bez i jednog cvijeta. Izgleda da smo zaboravili da postoje jednogodišnji nasadi, 
biljke, koje uljepšavaju izgled zelenih površina. Tako ću napomenuti ispred Arene, 
tako ću reći kod Valkana i ostalih parkova, koji se uređuju, nažalost, bez cvijeća. 
Osvijetlimo malo grad, uljepšajmo ga radi nas samih da bi izgledao kao što je nekada 
izgledao, a drugo i radi gostiju koji nam dolaze u posjete preko ljeta i ne samo ljeta. 
 Evo, sugeriram da ipak nemojmo saditi samo trajne sadnice, nego sadimo 
jednogodišnje, jer malo teže je, svake godine ih treba obnavljati, ali su jeftinije, a 
drugo uljepšavaju grad.  
 Hvala lijepa. 
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodine Lasiću.  
 Odgovor na prvo pitanje će dati gospodin Gioredano Škuflić. 
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GIORDANO ŠKUFLI Ć: 
  
Hvala na pitanju. 
 U biti o toj zoni i tom raskrižju govorili smo u prethodnim periodima i znate da 
su tamo bile prvo izmjene donesene, poslije su bile izmjene UPU-a Max – Stoja, 
Plana koji bi omogućio izgradnju jednog trgovačkog centra. Mi smo u kontaktu sa 
vlasnikom tog područja, budućim investitorom, te očekujemo da će nam on uskoro 
dostaviti projektnu dokumentaciju, nakon čega bismo mi mogli naplatiti komunalni 
doprinosa, a samim tim i krenuti u rekonstrukciju tog raskrižja, jer tu dolazi jedno 
kružno raskrižje koje će u biti morati biti malo kvalitetnije riješeno zbog denivelacije 
pristupnih prometnica. Samim tim će se i urediti i nadstrešnica za autobusno 
ugibalište za građane grada Pule. I evo čekamo to da ne bismo išli uređivati neto, a 
poslije uklanjati i trošiti sredstva ako nije potrebno, nego da čekamo da nam se sada u 
dogledno vrijeme javi budući investitor sa projektnom dokumentacijom, onda ćemo 
uskoro krenuti sa takvim nekim radovima, koji će i riješiti i ovo pitanje koje ste vi 
danas postavili. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem,  
 Odgovor na drugo pitanje dati će direktor Igor Stari.  
 
IGOR STARI: 
 Hvala na sugestiji.  
 Moramo priznati da smo zadnjih godina ovaj dio nasada pretvorili u trajnice, 
ali smo isto tako sustavno radili na dovođenje sustava navodnjavanja što je usko 
povezano, ali vam mogu reći da smo od Grada dobili nalog da se značajno poveća 
udio naknada koje će biti pod cvijećem.  
 Evo, toliko. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.   
 Gospodine Lasiću izvolite, imate riječ.  
 
IVAN LASI Ć:  
 Da, zadovoljan sam odgovorom.  
 Zahvaljujem, upravo mi je drago da smo na istom tragu.  
 Hvala lijepa.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Gordana Ferenčić. 
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GORDANA FERENČIĆ: 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti.   
 Poštovani, imam jedno pitanje za uvaženog pročelnika Upravnog odjela za 
prostorno uređenje i komunalni sustav i imovinu, gospodina Giordana Škuflića. 
 Svjedoci smo da su u posljednjih nekoliko godina uložena velika financijska 
sredstva u uređenju pulskih prometnica u samom centru grada. Prisjetimo se samo 
Giardina, Istarske, Zagrebačke ulice, Veronske ulice. Posljednja u nizu koja se 
obnavlja je Fontička ulica u samom srcu grada. Zanima me kako teku radovi, koja je 
planirana urbana oprema, te kada možemo očekivati kraj radova. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem . 
 Gospodine Škufliću izvolite, imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLI Ć: 
 Radovi na Fontičkoj ulici započeti su u siječnju mjesecu ove godine i rok za 
izvođenje je 120 radnih dana, očekujemo da će za 4 mjeseci i prema planiranoj 
dinamici biti oni i završeni.  
 Trenutno su na toj lokaciji izvedeni svi radovi na infrastrukturi koji su bili 
predviđeni i potrebni. Zamjenjuje se materijal koji je tamo bio u biti kao nosivi i 
betonirala se podloga, uzdužni odvod, rigol, za oborinsku odvodnju, znači, centralni 
su postavljeni, betonirane su podloge na koje sada treba postaviti i završnu obradu.  
 Što se tiče urbane opreme, ona je naručena i ona će biti identična, istovjetna sa 
onom koja će se postaviti, dva elementa u Veronskoj ulici i u Fontičkoj ulici. 
Predviđamo da će u zacrtanom roku radovi biti izvedeni. Kao što se vidi na terenu oni 
su u biti u završnoj fazi, tako da očekujemo da će prije ljeta biti omogućeno da se na 
toj lokaciji vrši prometovanje pješaka, sve ono što je bilo predviđeno da se napravi za 
ovakvu jednu ulicu. Hvala.   
 
 ROBERT CVEK: 
 Hvala pročelniku Giordanu Škufliću.  
 Gospođo Ferenčić izvolite, imate riječ.  
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovoru, i zadovoljna sam odgovorom. 
 
ROBET CVEK: 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Mauricio Licul.  
 
MAURICIO LICUL: 
 Dobar dan svima, hvala na riječi.  
 Ja imam dva pitanja za gospodina Borisa Miletića. 
 Prvo pitanje.  
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 Naime, kao što znate Grad Pula osigurava NK-a Istri 1961 stadion i 
infrastrukturu te pokriva dio troškova, između ostalog, i omladinskog pogona za 
klince. Navodno da je taj udio oko 20 % cirka od ukupnog financiranja omladinskog 
pogona koji, prema dostatnim podacima koje sam ja našao, iznose cirka oko 23 
milijuna kuna godišnje. Dakle, oko 80 % spomenute cifre, odnosno troškova, bi 
trebao snositi sam Klub. Međutim, roditelji djece iz spomenutog omladinskog pogona 
NK-a Istra 1961 negoduju, jer bez obzira na spomenutu cifru novaca, tih 23 milijuna 
kuna, snose troškove poput opreme, gdje se izdvaja oko 1200,00 kuna po djetetu, 
odnosno po roditelju, ili recimo najbanalnijih stvari, poput signaliziranog sendviča 
poslije utakmice i slično za klince, i dalje snose sami roditelji. Obzirom da Grad Pula 
stavlja svoj, odnosno naš, vaš novac iz Proračuna za tu djecu iz omladinskog pogona 
namjenski, zanima me li je točno da se novac namijenjen za klince, odnosno za djecu, 
usmjerava za neke druge troškove, - to govorim o prvoj ekipi, odnosno profesionalnoj 
ekipi,- odnosno da ne preformuliram to prvo pitanje, zanima me kako vi kontrolirate 
to jest kako Grad kontrolira svoje namjenska davanja za te naše klince i da li i koji su 
mehanizmi za provjeru kako se troši taj proračunski novac, koji je namijenjen, 
isključivo za djecu.  
 I drugo pitanje: postoji li gospodine Miletiću namjenski račun za djecu iz 
omladinskog pogona kako bi se moglo utvrditi da li je, ukoliko je, novac tog računa 
usmjeren kamo drugamo a ne na našu djecu. 
Evo, toliko. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodin Licul.  
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
    
BORIS MILETI Ć: 
 Hvala vam na vašem pitanju. 
 Pa mi smo upravo nedavno slijedom tragova i dopisa roditelja po pitanju 
funkcioniranja omladinskog pogona održali jedan zajednički sastanak sa Upravom 
Kluba, gdje smo isto tako izrazili svoje negodovanje povodom navedenih, neću reći 
optuži, ali navedene situacije koja se odnosi na prijevoz, koja se odnosi na sendvič, 
koja se odnosim na opremu. 
  Međutim, kada govorite na koji način Grad Pula kontrolira funkcioniranje rad 
Kluba, Grad Pula je suvlasnik Kluba, kao takav ima jednu osobu u samom Upravnom 
odboru, to je gospodin Stevan Mujđa. Isto tako Grad Pula svake godine dobiva 
Izvještaj o poslovanju NK-a Istra 1961 kojeg i vi vijećnici usvajate na ovome 
Gradskome vijeću. Dakle, ono za što smo se mi opredijelili je da sudjelujemo u 
pokriću dijela troškova omladinskog pogona, jer mislim da u taj dio trebamo i 
možemo ulagati sredstva. Prema Izvještaju o poslovanju vidljivo je da je trošak 
omladinskog pogona veći nego što Grad Pula osigurava sredstava. Prema tome logika 
stvari gori da se taj nova namjenski troši. Vjerujem da će i Uprava kluba malo 
izmijeniti dio svojih odnosa, odnosno strategije prema omladinskom pogonu iz 
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razloga što dugoročno gledajući nogometni klub ukoliko želi biti na nekakvim 
tržišnim osnovama, ekonomski održiv, onda neophodno je stvarati nove igrače, jer 
upravo ideja Uprave je da koristi istarski bazen, dakle, sa evidentiranim 
nogometašima, da ima kvalitetnu i pionirsku i omladinsku školu kako bi im pružila 
uvjete za napredak i kako bi sutra ti klinci kada izrastu mogli doista nastupiti u 
prvoligaškom klubu. 
  Upoznat sam s tim problemom, obećano mi je da će se to izmijeniti. Vjerujem 
da su se u međuvremenu neki pomaci učinili na bolje. Ukoliko tome nije tako još 
jednom ćemo razgovarati i ukoliko se ne postigne dogovor onda ćemo iznaći načina 
na koji Grad Pula može direktno sredstva upravo doznačiti omladinskom pogonu da 
li kroz izdvajanje iz kluba ili neka druga osnova. Ja bih volio kada bi to ostalo u 
cjelini. Međutim, ukoliko to nije moguće, ukoliko Uprava to ne želi prihvatiti, a 
budimo svjesni oni imaju većinski udjel dionica i mogu samostalno odlučivati, tada 
ćemo mi biti prinuđeni povući određene poteze.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodinu Gradonačelniku.  
 Gospodine Licul izvolite, imate riječ.  
 
MAURICIO LICUL: 
 Hvala na razmišljanju, hvala na odgovoru.  
 Čuo sama puno stvari, između ostalog stvaranje novih igrača, briga, nade itd. 
Smatram i mišljenja sam da ukoliko nešto izlazi iz Gradskog proračuna, pogotovo za 
klince, da li se radi o djeci u nogometnom klubu, omladinskom pogonu ili bilo čim 
tog tipa, da se treba osigurati namjenski novac isključivo za djecu, bez obzira što je 
većinski dio od Kluba, kao što je, međutim, ukoliko izlazi i 30,00 kuna iz proračuna 
treba se osigurati da tih 30,00 kuna, a ovdje se radi o puno većoj cifri, bude isključivo 
potrošen za klince. Ja znam da je potrebno razgovarati, međutim, nakon nekog 
vremena samo razgovora, nadanja i dalje imati iste rezultate, možda je bitno 
promijeniti taktiku i malo čvršće pristupiti određenim stvarima, da se osigura da 
novac koji je u Proračunu završi tamo gdje mu je mjesto, odnosno za što je, kao što je 
rekao gospodin Boris Miletić, na ovom Vijeću izglasan.  
 Prema tome mislim da je jako, jako bitno poseban naglasak staviti na ovo bez 
obzira koji udio bude imao Grad Pula, odnosno koliko se novac iz Proračuna izdvaja 
za klince, da se osigura da se to ustvari i potroši za klince. 
 Isto tako bih vas molio, mislim da smo tu sličnog razmišljanja na ovom tragu, 
ako bi se, molim vas, mogli potruditi da dobijem svojevrsni detaljni izvještaj po 
pitanju novaca, odnosno protuvrijednosti kako se novac troši, ako bi se moglo na 
kućnu adresu ili putem e-maila dostaviti baš detaljne stavke, jer vjerujem da 
pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu sluša, da bi se moglo jasno 
vidjeti gdje ustvari krajnje završava taj novac namijenjen za našu djecu. 
Evo, toliko. 
Hvala lijepa.  
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ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodine Licul.  
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
 
BORIS MILETI Ć: 
 Da, sa zadovoljstvom ćemo to dostaviti. To nije nikakva tajna. Kažem još 
jednom, mi svake godine na sjednici Gradskog vijeća donašamo Proračun iz kojeg je 
vidljivo koliko se sredstava usmjerava u sport i u koje dijelove sporta. Isto tako svake 
godine imate Izvještaj o radu trgovačkih društava u kojima je Grad Pula ili većinski 
ili pretežiti vlasnik ili suvlasnik, kao što je NK-a Istra 1961. To je dioničko društvo. I 
u tom Izvješću vrlo jasno se vidi koje su stavke prihoda i koje su stavke rashoda, koji 
je rashod omladinskog pogona i koji su prihodi tog omladinskog pogona. Detaljnu 
razradu ćete dobiti, to nije problem.  
 
ROBERT CVEK:  
Hvala gospodinu Gradonačelniku. 
Ovime su svi vijećnici koji su željeli postaviti vijećnička pitanja, postavili su ih. 
 
 
 
 
 
AD - 2.  USVAJANJE 
  a) Skraćenog zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća od 9.12.2015.  

b) Skraćenog zapisnika sa 20. /tematske/ sjednice Gradskog vijeća od      
    22.12.2015. 

 
 
 Vijeće je bez primjedbi sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 
«SUZDRŽANIM» glasom usvojilo pod  
 
 
 a) SKRAĆENI ZAPISNIK 
  sa 19. sjednice Gradskog vijeća od 9.12.2015. 
 
te sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA glasa, pod 
 

b) SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 20. /tematske/ sjednice Gradskog vijeća od 22.12.2015. 
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AD – 3  DONOŠENJE PROGRAMA RADA 

GRADSKOG VIJEĆA ZA 2016. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Pule ROBERT CVEK. 
  Moli zamjenika predsjednika gosp. Ardemia Zimola da zauzme njegovo mjesto 
predsjedatelja dok obrazlože prijedlog akta 
 

Predsjednik ROBERT CVEK, obrazlaže Program rada Gradskog vijeća Grada 
Pule za 2016. godinu.  

 
Nadležna radna tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), vijećnici su dobili 
na tablet.  

 
Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 19 glasova» ZA», bez glasova «PROTIV» 

i sa 1 «SUZDRŽANIM» glasom, donijelo 
 

PROGRAM RADA  
GRADSKOG VIJEĆA ZA 2016. GODINU 

 
 
 
 
 
 
AD – 4  DONOŠENJE: 

a) Zaklju čka o usvajanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite na području 
grada Pule u 2015. godini 

b) Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području grada Pula-
Pola s financijskim učincima za 2016. godinu 

c) Zaklju čka o prihvaćanju prijedloga Sporazuma o obavljanju poslova 
civilne zaštite iz nadležnosti lokalne samouprave 

 
 Predsjednik ROBERT CVEK pozdravlja gosp. Denisa Stipanova, voditelja 
Službe civilne zaštite pri Vatrogasnoj zajednici Istarske županije, kojeg moli da 
obrazloži prijedlog akta pod točkom 4.a), te zatim moli pročelnicu financija Vesnu 
Sajić da obrazloži točke 4.b) i c) 
 
Predlagatelj ove točke je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
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Uvodno obrazloženje prijedloga akta daje DENIS STIPANOV  za  toč. a), 
te VESNA SAJIĆ obrazlaže točke 4.b) i c) 
 
Nadležna radna tijela:  
 1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
 2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat, vijećnici su dobili 
na tablet. 
 
 Vijeće je bez rasprave i primjedbi, sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» 
i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo pod  
 

a) ZAKLJU ČAK  
o usvajanju izvješća o stanju sustava civilne 
zaštite na području grada pule u 2015. godini 

 
b) GODIŠNJI PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE 
na području grada Pula-Pola s financijskim učincima za 2016. godinu  
 
 
c) ZAKLJU ČAK O PRIHVA ĆANJU PRIJEDLOGA 

SPORAZUMA  
o obavljanju poslova civilne zaštite iz nadležnosti lokalne 
samouprave 

 
 
 
 
 
AD – 5  DONOŠENJE ODLUKE O SASTAVU 

URBANOG PODRUČJA PULA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić, u 
ime kojeg je  
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada obrazložio prijedlog Odluke o 
sastavu urbanog područja Pula. 
 
Nadležna radna tijela: 
 1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
 2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat, vijećnici su dobili 
na tablet. 
 U raspravi za vijećnike sudjelovali su: MAURICIO LICUL, DIANA KUKIĆ 
DASKO, ALEKSANDAR MATIĆ,  
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odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETĆ, dopunsko obrazloženje. 
 
 Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
sastavu urbanog područja Pula, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» 
glasom, donijelo 

 
  O D L U K U 
   o sastavu urbanog područja Pula 
 
 
 
AD – 6  DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU NEKRETNINE 

IZ STATUSA JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPOTREBI 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris 
Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
2. Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat, vijećnici su dobili na 
tablet. 
 
 Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» 
i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 

  O D L U K U  
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 

 
 
 
AD – 7  DONOŠENJE ODLUKE O ODREĐIVANJU POSLOVA 

PRIJEVOZA POKOJNIKA KOJI SE FINANCIRAJU IZ 
PRORAČUNA GRADA PULE 
 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris 
Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
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 Izvješća nadležna radna tijela  
 1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
 2.Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat, vijećnici su dobili 
na tablet. 
  

Vijeće je bez rasprave i primjedbi s 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 
bez «AUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 

  O D L U K U 
o određivanju poslova prijevoza pokojnika koji se financiraju 
iz proračuna Grada Pule 

 
 
 
 
AD – 8  DONOŠENJE ODLUKE O PODJELI DJEČJEG VRTIĆA PULA  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris 
Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 
 
Izvješća nadležnih upravnih tijela: 

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
2. Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), 

vijećnici su primili na tablet. 
 

Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» 
i 1 «SUZDRŽANIM» glasom, donijelo 

 
O D L U K U  
o podjeli Dječjeg vrtića Pula  

 
 
 
AD – 9  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPA NJU  

UGOVORA O KUPOPRODAJI NEKRETNINA (TO „CELES“) 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris 
Miletić. 
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 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao GIORDANO 
ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu. 
 
 Nadležna radna tijela: 
 1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
 2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na 
tablet.  
 
 Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» 
i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 

  O D L U K U  
o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji nekretnina 
(TO «Celes») 

 
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE:  

a) Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 
2016. godinu  

b) Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Luka 
Pula d.o.o. 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris 
Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za 
financije i opću upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:  

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić, vijećnici su 

primili na tablet. 
 
U raspravi za vijećnike je sudjelovao: MAURICIO LICUL. 
 
Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 10.a) 
Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2016. 
godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je  
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Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo pod 

 
a) O D L U K U 

o izmjeni i dopuni odluke o izvršavanju Proračun Grada Pule 
za 2016. godinu  

 
Zatim daje na glasanje točku 10. b) Odluku o davanju suglasnosti za zaduživanje 
trgovačkom društvu Luka Pula d.o.o. (kredit na 15 god. 395.000,00 EUR) te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 15 glasova «A», bez glasova «PROTIV» i 4 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo 
 

b) O D L U K U  
o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu 
Luka Pula d.o.o. 

 
 
 
Predsjednik objedinjava raspravu po točki 11. i 12. i to 
AD – 11  DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU 

ČLANA VIJE ĆA ZA DAVANJE KONCESIJSKIH ODOBRENJA  
AD – 12  DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU STRUČNOG  

POVJERENSTVA ZA KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU 
NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris 
Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
2. Odbora za izbor i imenovanja (predsjednik: Viktor Lazarić), vijećnici su primili na 
tablet.  
 
 Vijeće je bez rasprave i primjedbi odvojenim glasanjem donijelo sa 20 glasova 
«ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova pod 
 
 AD–11    R J E Š E N JE  

o razrješenju i imenovanju člana vijeća za davanje 
koncesijskih odobrenja  
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 AD – 12   R J E Š E N J E 

o imenovanju stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom  
dobru na području grada Pula-Pola 

 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE: 

a)   Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2016. godinu 
b)   Odluke o dodjeli Grba Grada Pule za 2016. godinu  
c)   Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2016. godinu 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za dodjelu nagrada i drugih 
priznanja. 
Uvodno obrazloženje je dala JADRANKA ČERNJUL, predsjednica Odbora. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), vijećnici su 
dobili na tablet.  
 
U raspravi su sudjelovali: MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-
ZELENA STRANKA; pojedinačnoj raspravi: ARDEMIO ZIMOLO, RADENKO 
OGNJENOVIĆ, BRUNA JOVANOVIĆ, IVAN LASIĆ. 
 
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje  
točku 13.a) Odluku o dodjeli Nagrade Grada Pule gospođi Neti Žiković, za 2016. 
godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 16 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo pod  

 
 Ad-13 a)  O D L U K U  

o dodjeli nagrade grada pule za 2016. godinu (Neta Žiković)  
 
 
Zatim daje na glasanje točku 13.b) Odluku o dodjeli Grba Grada Pule u 2016. godini 
Timu Udruge Sonitus u sastavu Marko Bolković, Ivana Bolković, Zoran Licul, Igor 
Malić, Mia Petrić, Linda Markušić, Saša Idrizov, Neven Kacun, Siniša Jean 
Sambolec, Manuel Kaučić, Igor Budeš i Danijel Tomišić, te nakon glasanja utvrđuje 
da je 
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Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» 
glasom, donijelo pod  

 
AD – 13 b) O D L U K U  

o dodjeli Grba Grada Pule u 2016. godini (tim Udruge Sonitus)  
 
 
Zatim daje na glasanje točku 13.c) Odluku o dodjeli Povelje Grada Pule za 2016. 
godinu trgovačkom društvu Tehnomont d.d., te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» 
glasom donijelo pod 

 
 AD – 13 c)  O D L U K U 

o dodjeli Povelje Grada Pule za 2016. godinu (Tehnomont d.d.)  
 
 
 
AD – 14  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU NATJEČAJNE 
KNJIGE ZA PRIJAVU GRADA PULA-POLA PO POZIVU ZA 
PODNOŠENJE PRIJAVA ZA INICIJATIVU UNIJE „EUROPSKA 
PRIJESTOLNICA KULTURE ZA 2020. GODINU U REPUBLICI 
HRVATSKOJ“ 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris 
Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dala JASMINA NINA KAMBER, pročelnica 
Upravnog odjela za kulturu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić). vijećnici su 
primili na tablet.  
 
U raspravi za vijećnike sudjelovali su: RADENKO OGNJENOVIĆ, JASMINA 
NINA KABER, odgovor na postavljeno pitanje.  

 
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 

prihvaćanju natječajne knjige za prijavu Grada Pula-Pola po pozivu za podnošenje 
prijava za inicijativu Unije „Europska prijestolnica kulture za 2020. godinu u 
Republici Hrvatskoj“, te nakon glasanja utvrđuje da je 
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Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 

glasova, donijelo 
 

  O D L U K U  
o prihvaćanju natječajne knjige za prijavu grada Pula-Pola po pozivu za  
podnošenje prijava za inicijativu Unije „Europska prijestolnica kulture  
za 2020. godinu u Republici Hrvatskoj“ 

 
 
 
AD – 15.  DONOŠENJE:  

a) ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA K. Č. 154/61, 
K.Č.154/62, K.Č.5180/2 i DIJELA K.Č. 5177/1, SVE K.O. PULA,  
U KORIST PULA SPORT D.O.O. 
 

b) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI ZA 
ZADUŽIVANJE TRGOVA ČKOM DRUŠTVU PULA SPORT D.O.O.  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 
Uvodno obrazloženje za točku 15.a) dao je GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, 
a za točku 15.b) VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:  
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
2. Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić), vijećnici su primili 
na tablet.  
 

 
U raspravi su sudjelovali: RADENKO OGNJENOVIĆ, u ime nezavisnih 

vijećnika, u raspravi za vijećnike: IVAN LASIĆ, MAURICIO LICUL, ARDEMIO 
ZIMOLO, DEJAN JANKOVIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, ROBERTO FABRIS, 
VALTER BOLJUNČIĆ. RADENKO OGNJENOVIĆ, BORIS MILETIĆ, odgovori 
na postavljena pitanja.  
 
 
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 15.a), te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
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Vijeće sa 15 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 «SUZDRŽANIH» 

glasova, donijelo pod 
 
 
AD – 15 a)  
 
 O D L U K U  

o prijenosu prava vlasništva k.č. 154/61, k.č. 154/62, k.č. 5180/2 i dijela 
k.č. 5177/1, sve k.o. Pula, u korist Pula sport d.o.o. 

 
 
 Zatim da je na glasanje točku 15.b) Odluku o davanju prethodne suglasnosti za 
zaduživanje trgovačkom društvu Pula Sport d.o.o.,  te nakon glasanja utvrđuje  da je  
 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo pod 

 
 AD- 15 b) 
 

O D L U K U  
o davanju prethodne suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu 
Pula sport d.o.o. 

 
 
 
 
 
AD – 16  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU OBAVIJESTI O 
NAMJERI  DAVANJA KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU U SVR HU 
IZGRADNJE I GOSPODARSKOG KORIŠTENJA SKI-LIFTA NA LO KACIJI 
„UVALA VALOVINE“ U PULI 
 
 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
 
Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
 
 



 

35 
 

Izvješća nadležna radna tijela:  
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat), vijećnici su dobili na 
tablet.  
 
 
U raspravi za vijećnike sudjelovao je MAURICIO LICUL. 
 
 Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o donošenju 
Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i 
gospodarskog korištenja ski-lifta na lokaciji „Uvala Valovine“ u Puli, te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» 
glasom, donijelo 

 
  O D L U K U 

o donošenju obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru  
u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja ski-lifta na lokaciji „uvala  
Valovine“ u Puli 

 
 
 
 
AD – 17  DONOŠENJE ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA  

FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITI ČKIH STRANAKA U  
GRADSKOM VIJE ĆU GRADA PULA-POLA ZA 2016. GODINU 

 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog 
odjela za kulturu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
2.Odbor za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su primili na tablet.  
 
 Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 19 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i 
sa 1 «SUZDRŽANIM» glasom, donijelo 
 
  O D L U K U 

o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka  
u gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2016. godinu 
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Ovime je dnevni red iscrpljen. 
 
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje 23. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Predsjednik čestita vijećnicama 8. mart međunarodni Dan žena.  
 
 
 

Sjednica je zaključena u 14,55 sati. 
 
 
 

Klasa: 021-05/16-01/46 
Urbroj:      
Pula, 07. 03. 2016. 
 
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIK VODIO      PREDSJEDNIK 
IVAN KLARI Ć v.r.      ROBERT CVEK v.r. 
 
 
 


